## 快煲最新款7合1多功能豪华电压力锅6L(\<sup>加西商城</sup>



Market Price\$199.00 Our Price \$159.00

\* 智能七合一多功能:炖煮、加压蒸煮、煨炖、蒸煮、慢炖、开盖 炒(sauté)/嫩煎、发酵、制作酸奶、以及保温。

\* 14种便捷烹饪程序:仅需按下一个功能键,无需看管。

\* 干净而且愉悦:噪音小,不泄露蒸汽。

\* 双重压力设置:智能调节保持食物最佳烹饪时间;

\* 高达24小时的延迟烹饪:烹饪时间自由安排

\* 自动保温:长达10小时的自动保温;

\* 可以停止保温

\* 适用于洗碗机 : 不锈钢内锅和蒸架可使用洗碗机清洗。

\* 通过美国和加拿大安全权威UL和ULC认证,家人使用更放心



加西商城: http://shop.westca.com

## Instant pot 4th-Generation Multi-Functional Electric Pr<u>加西商城</u>Cooker



IP-DUO60V2

Market Price\$199.00

Our Price:\$159.00

**Product Features** 

7-in-1 multi-functional cooker-pressure cooker, slow cooker, rice cooker, saute/browning, yogurt maker, steamer and warmer Large easy to use control panel with 14 built-in smart programs, dual pressure, automatic keep-warm

Delay cooking time up to 24-hours, manual setting up to 120 minutes of cook time

UL and ULC certified with 10 proven safety mechanisms, Highly energy efficient and kitchen friendly

3-ply bottom stainless steel cooking pot, stainless steel steam rack with handle. instructions and recipes in english, spanish, chinese and french

WESTCA Home Appliance Shop: http://shop.westca.com